



שלום רב,

בהמשך לבקשתך מצ"ב פרטי בנק הדואר לזיכוי חשבונך בהעברות מחו"ל (SWIFT). חשבונך בבנק הדואר יזוכה בשקלים או במט"ח בהתאם לסוג החשבון. קיימים הבדלים בפרטי הבנק המתווך בהעברות הנקובות בדולר לאלו הנקובות באירו וליש"ט. על הבנק המתווך המתאים להיות מצוין בכל עסקה. כמו כן, שימו לב כי בנק הדואר אינו מקבל העברות נקובות בשי"ח במערכת ה-SWIFT. בכל פנייה נוספת נשמח לעמוד לשרותך בטלפון מספר: 076-8871133 או בפקס: 02-5005315.

Dear Sir/Madam,

Regarding your request, please find below the details of the Israel Postal Bank, for crediting accounts by S.W.I.F.T transfers. Your account will be credited in NIS / USD / EURO / GBP according to the currency of the account and transfer.

Please note the difference in our correspondent's bank details for Euro/GBP transactions and USD transactions. The relevant corresponding bank must be present in all transactions.

Please be advised that the Israel Postal Bank does not receive international payments in NIS (New Israeli Shekel) but only in USD/EUR/GBP.

For any further information please contact our customer service center at our number 076-8871133 or by FAX: 02-5005315.

Уважаемый клиент,

В ответ на Вашу просьбу мы высылаем Вам реквизиты Почтового банка для получения денежных поступлений из заграницы на Ваш счёт по программе SWIFT. Деньги на Ваш счёт в Почтовом банке будут вложены в шекелях или в валюте, в зависимости от вида Вашего счёта.

Обратите внимание, что существует разница в данных банка корреспондента при переводах в долларах и переводах в евро или в Британском фунте. Почтовый банк не получает переводы отправленные в шекелях по программе SWIFT.

Для получения дополнительной информации Вы можете обратиться в центр иностранной валюты по телефону 076-8871133 или послать факс: 02-5005315.

Beneficiary Name: Имя получателя:		שם המוטב:
Account Number (IBAN): Номер счёта:	IL290090010000008216011	מספר החשבון בבנק הדואר (IBAN):
Beneficiary Bank Name: Наименование банка получателя:	Israel Postal Bank	שם הבנק:
Swift Code: Код SWIFT	IPOAILIJ	קוד הסוויפט של בנק הדואר
US Dollar Correspondent Bank: Банк-корреспондент	Deutsche Bank Trust Company America	שם הבנק המתווך בהעברות בדולר
US Dollar Correspondent Bank Swift code: Банк-корреспондент Код SWIFT	BKTRUS33	קוד הסוויפט של הבנק המתווך בהעברות בדולר
EURO and GBP Correspondent Bank: Банк-корреспондент	Deutsche Bank Frankfurt	שם הבנק המתווך בהעברות באירו וליש"ט
EURO and GBP Correspondent Bank Swift code: Банк-корреспондент Код SWIFT	DEUTDEFF	קוד הסוויפט של הבנק המתווך בהעברות באירו וליש"ט